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СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, е-та!1:1гДо@5оЯасоипсП.Ь§, Ьйр://\ллллл/.5оТ|асоипс11.Ь§

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №60

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 23.11.2021 г. от 10:00 часа

Днес, 23.11.2021 г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 общински 
съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието. Комисията 
подкрепи проекта за дневен ред с 9 /девет/ гласа “за”.

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9
Против няма

Въздържали се няма

По т. 1 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА21-ВК66-8978/30.09.2021г. относно приемане на План за 
интегрирано развитие на Столична община за периода 2021 - 2027 г. (Програма за София) 
с вносител г-жа Йорданка Фандъкова - кмет на Столична община.

Арх. Здравко Здравков, гл. архитект на Столична община докладва заедно с г-жа Даяна 
Николова, г-жа Невена Германова и г-жа Меглена Герасимова представители на ОП 
„София План“. Фокусът на представянето им бе Цел „Образование и култура“ в рамките 
на План за София. Цел „Образование и култура“ включва визия, стратегически цели и 
приоритети както и две специфични цели №6 и №8. Всички специфични цели на Плана, 
14 на брой, са взаимосвързани.

По специфична цел №6 бяха представени основните мерки, които засягат всички 
участници в процеса. Мерките целят актуализиране на моделите в образованието, 
дистанционни методи на обучение, дуално образование. Отделно се предвижда подкрепа 
на личностното развитие на ученици, студенти и неучащи.
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Специфична мярка 5 предвижда условия за гъвкаво използване на сградния фонд на 
терени и техническата база на образователни и научни заведения. В тази част са 
включени дейностите за добро управление.

Специфична цел №8 се отнася до културата в широк смисъл - успешно опазване на 
културното богатство. 8 /осем/ мерки обхващат целия спектър от заинтересовани страни 
и потенциали:
1. дигитализация в културата и културното наследство;
2. развитие на инструменти за подкрепа дейността на творците в различни сфери на
културата;
3. разширяване мрежата от местата за културата и подобряване на материалната им 
база;
4. представяне подкрепа за творческата икономика;
5. повишаване достъпа до култура и културно наследство (достигане на културните 
продукти до публиката);
6. тесен фокус капацитет и стандарти в музейната и библиотечното дело - хората, 
които се занимават с тези дейности да имат качествено професионално развитие, 
програми за повишаване на квалификацията;
7. развитие и прилагане на модели за социализация на недвижимите културни 
ценности - физическо опазване и социализация;
8. подпомагане на регионалния и международен обмен в културата.

Г-н И. Виделов предложи отлагането на разглежданата точка предвид обема от 
информация свързан с доклада.

Г-жа М. Едрева поясни, че настоящото разглеждане на Плана за София е етап от 
дългогодишна работа и подготовка. Г-жа Едрева възрази на предложението за отлагане 
на точката поради факта, че дискусиите за изработването на „Визия за София“, на база 
на която е стъпил „Плана на София“ е един дългогодишен процес, в които всички 
общински съветници са участвали.

Арх. Здравко Здравков уточни, че документът е бил представен в портала за 
обществени консултации от 30.09.2021г. до 1.11.2021г. В допълнение е проведено 
обществено обсъждане с представяне на проекта на 14.11.2021г. при голям интерес от 
граждани и общински съветници. От изключителен важност е този документ да влезе в 
МРРБ до края на календарната година.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 8

Против Няма
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Въздържали се 4
Въздържали се: Д. Антов, И. Виделов, А. Кръстева, Г. Стефанова

По т. 2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА21-ВК66-1398-[42]/27.Ю.2021г. относно промяна на бюджета на 
Столична община за III -то тримесечие на 2021г.с вносител г-н Дончо Барбалов - зам,- 
кмет на Столична община.

Г-жа Марияна Симеонова, директор д-я „Финанси“ на Столична община, информира 
ПК, че става дума за рутинен доклад и докладва за постъпилите разходи за трето 
тримесечие и респективното им разпределяне по пера както и заявки от зам.-кметове на 
Столична община за разместване на бюджетни кредити.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Въздържал се: И. Виделов

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 11

Против Няма

Въздържали се 1

По т. 3 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА21-ВК66-10927/18.11.2021г. относно приемане на Програма 
"Календар на здравето" на територията на Столична община.с вносители г-жа Малина 
Едрева - председател на ПК по ОКНКМ и г-н Борислав Иванов - общински съветник.

Г-жа М. Едрева информира комисията, че разглежданият доклад предлага въвеждането 
на европейска практика по укрепване на физическото развитие на децата и цялостното 
им здраве. Включени са пилотно ограничен брой детски градини като перспективата е 
програмата да бъде разширена към всички.

Г-жа М. Едрева отправи предложение за изменение и допълнение на проекта за 
решение. От една страна, в правните основания в проекта за решение да отпадне чл. 21. 
ал.1 т.8 да отпадне и да остане чл. 21, ал2 от ЗМСМА. От друга страна, бе предложена 
нова т.З в проекта за решение, която индикира, че се осигурява от бюджета на Столична 
община 72 000 (седемдесет и два хиляди) лева без ДДС на детските градини от пилотната 
група за развитие на физическата среда на открито за целите на Програмата.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада като прави следните изменения в проекта за 
решение:

1.1. В правните основания в преамбюла на проекта за решение да отпадне чл.21, ал.1, 
т.8. от ЗМСМА. Правните основания да се четат:
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„На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 10, ал. 1 и ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на 
Столичен общински съвет“.

1.2. Да се създаде нова точка 3 в проекта за решение както следва

„Осигурява от бюджета на Столична община 72 000 (седемдесет и два хиляди) лева без 
ДДС на детските градини от пилотната група за развитие на физическата среда на 
открито за целите на Програмата „Календар на здравето“.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 4 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА21-ВК66-Ю732/12.11.2021г. относно предложение за корекция в 
бюджета на СО - пренасочване на средствата за провеждане на Новогодишен концерт 
"Сцена под звездите", за изграждане на светлинна Коледна украса на знакови места в 
столицата с вносител Мирослав Боршош - зам.-кмет на Столична община.

Г-н М. Боршош, зам.-кмет на Столична община, докладва пред ПК, че поради 
епидемичната обстановка в София знаковият новогодишен концерт организиран от 
общината не би могъл да се състои без здравен риск. Предложението на г-н Боршош е да 
се пренасочат средствата предвидени за концерта към една видима и европейски 
изглеждаща коледна украса на пл. „България“ и алеята към Моста на влюбените. 
Средствата ще бъдат прехвърлени към ресора транспорт за процедиране.

Г-жа М. Едрева отправи предложение за изменение и допълнение на проекта за решение, с 
които се прецизират бюджетните пера на трансфер както и изпълнителя на поставянето на 
украсата.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изменения в проекта за 
решение:

Да се създадат нови т. II, III и IV в проекта за решение както следва:

т.П “Дава съгласие със средствата от увеличението по бюджета на Функция 6 „Жилищно 
строителство, благоустройство, комунално стопанство и опазване на околната среда“, 
Дейност 604 „Осветление на улици и площади“ § 1020 разходи за външни услуги, да се 
финансират дейностите по доставка и монтаж на коледна украса за територията на район 
„Триадица“, Столична община”

т.Ш “Дава съгласие дейностите по т. 2 да се извършат от „Улично осветление“ ЕАД 
съобразно клаузите на сключения Договор № СОА21-ДГ55-163 от 19.03.2021 г. с 
предмет: „Техническа поддръжка, ремонтно възстановителни дейности, основен ремонт 
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и изграждане на публичното осветление на територията на Столична община”, по 
обособена позиция № 3”

т.ГУ „Възлага на кмета на Столична община да предприеме необходимите действия за 
изпълнение на приетите решения.“

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 5 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА21-ВК66-10557/09.11.2021г. относно приемане на промени в състава 
на Програмния съвет на Програма "Културно наследство" на Столична община с 
вносители Арх. Здравко Здравков - главен архитект на Столична община и арх. Ивайло 
Петков - общински съветник.

Арх. Н. Каменов, представител на вносителите, информира членовете на ПК, че 
предложените промени в състава на съвета настъпва поради напускането на г-жа Силвия 
Христова и доц. д-р Т. Чобанов. Г-жа Малина Едрева и г-н Мирослав Боршош са 
предложени като нови членове.

Г-жа Едрева анонсира, че на специално работно заседание на ПК ще се направи 
изслушване на районните кметове по отношение на изпълнение на задачите по 
обследване на недвижимите културни ценности на територията на СО.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 6 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА21-ДИ04-3440-[2]/17.11.2021г. относно даване на съгласие за 
изпълнение на художествено оформление чрез техника сграфито на арковидни ниши на 
реконструирана ограда от страната на имота, разположен на ул. "Париж" № 1, район 
"Оборище", гр. София с вносител арх. Здра* ко Здравков - главен архитект на Столична 
община.

М. Едрева предложи изменение на правните основания.
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Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклад като прави следните изменения в проекта за решение:

От правните основания в преамбюла да отпадне чл. 21, ал.1, т.8. от ЗМСМА. Правните 
основания да се четат:

„На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 21 вр. чл. 17, ал. 1 от Наредбата за именуване и преименуване на 
общински обекти, поставяне, преместване и премахване на паметници и художествени 
елементи на територията на Столична община“

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против няма

Въздържали се няма

По т. 7 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА21-ВК08-16786/16.11.2021г. относно разкриване на една градинска 
група в Общностен център за деца и семейства в рискови групи, намиращ се на адрес: гр. 
София, ул. „Александър Момчев” № 2 и осигуряване на финансиране е вносител г-н 
Георги Илиев - кмет на район „Слатина“.

Г-н Г. Илиев информира ПК, че с доклада се предлага преобразуване на част от 
общностния център в още една група в 65 ДГ. Предстои завършване на етапа на 
проектиране, след което ще може да бъде посочено конкретно каква част от помещенията 
ще остане за нуждите на общностния център.

Г-жа М. Едрева индикира, че очаква след завършване на проектирането да се разпише 
протокол за обособяване на частите по дейности.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада като прави следните изменения в предложения 
проект за решение:

От правните основания в преамбюла на проекта за решение да отпадне чл.21, ал.1, т. 6 
от ЗМСМА. Правните основания да се четат:

„На основание чл. 310, ал. 5 от Закона за предучилищното и училищно образование 
във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация“

Общо гласували: 
в т.ч.:

9
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За 9

Против няма

Въздържали се няма

По т. 8 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА21-ВК08-15627/25.10.2021 г. относно откриване на процедура за 
провеждане на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на обекти, 
представляващ част от имот - публична общинска собственост, за осъществяване на 
ученическо столово хранене - ученически стол и ученически бюфет в общинско училище 
на територията на Столична община /СО/ - район „Средец“, находящи се в сградата на 
38 ОУ „Васил Априлов”, с идентификатор 68134.106.76.1, ул. „Шипка” № 40, м. 
„Центъра”, АПОС № 956/ 15.09.2014г.с с вносител г-н Трайчо Трайков - кмет на район 
„Средец“.

Г-н Александър Петков, зам.-кмет на р-н „Средец“ информира ПК за мотивите за 
доклада - подновяване на наем на помещение с цел столово хранен след изтичане на 
досегашния договор.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 9 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА21-ВК08-12766/09.09.2021г. относно предложение за именуване на 
безименна улица в СО-район Изгрев с името ул. „Тончо Русев“ с вносител д-р Делян 
Георгиев - кмет на район „Изгрев“.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1.Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма
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По т. 10 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА21-ВК08-5560-/16.04.2021г. относно предложение за преименуване на 
част от ул. „Слатинска“ с името „Стара Слатинска“ с вносител г-н Георги Илиев - кмет 
на район „Слатина“.

Г-жа М. Едрева попита колко лица са засегнати от преименуването и какъв е планът за 
комуникация с гражданите и представителите на юридическите лица.

Г-н Г. Илиев индикира, че в отсечката, която се пр< именува се намират единствено две 
новостроящи се сгради.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
1 .Комисията подкрепя доклада е предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 11 от дневния ред:
Доклад с вх. № СОА21-ВК08-6422-(3)/30.07.2021г. относно предложение за именуване 
на безименна улица в кв. Драгалевци , м. „в. з. Симеоново - Драгалевци II част“, 
находяща се между кв. 22А и кв. 22 Б, започваща от О. Т. 5 П до О . Т. 313, СО - Район 
„Витоша“, гр. София е името „ Д-р Винченцо Д‘Амико“ с вносител инж. Теодор Петков 
- кмет на район „Витоша“

Инж. Петков информира ПК, че предложението е формулирано от граждански 
инициативен комитет от р-н „Витоша“. Д‘Амико е италиански българист и изследовател 
на историята на ацтековите българи заселили се на територията на днешна Италия. 
Ацтекови българи достигнали в България.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1 .Комисията подкрепя доклада е предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма

По 1 доп. т. от дневния ред:
Доклад е вх.№ СОА21-ВК66-10974/ 19.11.2021г. относно кандидатстване с проектно 
предложение "Столична библиотека - подкрепяща среда за творческо и дигитално 
включване на малцинствените общности от София и София област", по Финансов 
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механизъм на Европейското икономическо пространство (ФМ на ЕИП) 2014-2021 г., по 
Програма "Културно предприемачество, наследство и сътрудничество", покана 
ВОСПЕТИКЕ-3.001, Резултат 3: "Подобрена информираност за изкуства и култура на 
етнически и културни малцинства (фокус върху роми)" чрез Финансовия механизъм на 
Европейското икономическо пространство (ФМ на ЕИП) 2014-2021 г. с вносител г-н 
Мирослав Боршош - зам. кмет на Столична община.

Г-жа Ю. Цинзова, д-р на Столична библиотека, информира ПК, че предложенията 
доклад предлага мащабен проект в партньорство с читалище „Св. Св. Кирил и Методий“, 
местните администрации на р-н „Красна Поляна“ и на р-н „Люлин“ и библиотеки в 
област София. Проектът цели създаване на читателски клубове, творчески работилници 
и развитие на дигитални ресурси, нови дигитални продукти и ресурси за начална 
дигитална грамотност.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1 .Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма
Поради изчерпване на дневния ред заседанието на комисията бе завършено:»

Изготвил: у?* I
Дончо Христей—'

Председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Малина Едрева

Борислав Бориславов
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